

CAPRICE[®] 
walking on air



NATURAL URBAN
SPRING | SUMMER 2022



G 23755-28-410 caramel nubuc | Caprice Insole
G 28256-28-334 taupe nubuc (cover page)

CAPRICE® 













































































TRADITION | PASSION | INNOVATION

FASZINATION LEDER

Qualitativ hochwertige Leder und modische Designs verbinden sich bei CAPRICE zu unverwechselbaren Schuhkreationen. Gleich einer zweiten Haut umschmeichelt es den Fuß. Durch seine hervorragende Atmungsaktivität wird zusätzlich das Fußklima auf optimale Weise unterstützt. Leder garantiert Ihnen einen maximalen Tragekomfort.



LEATHER FASCINATION

CAPRICE combines high-quality leather with fashionable designs for unique shoe creations. Like a second skin, shoes made of leather caress the feet. Thanks to its outstanding breathability, leather also supports the natural temperature regulation of the feet. It also guarantees maximum comfort when worn.



EINE INNOVATION, DIE SICH FÜHLEN LÄSST

CLIMOTION® bietet eine einzigartige Mischung aus Weichheit, Flexibilität, Dämpfung und Klimaregulierung, die für ein unvergleichliches Lauferlebnis sorgt. Durch die Kombination aus neu entwickeltem Material und elastischer Wabenstruktur mit Memoryeffekt passt sich die Sohle Ihrer Fußform ergonomisch an.



Schuhe mit der CLIMOTION®PRO Ausstattung verfügen über in die Laufsohle eingelassene, transparente markante Hexagon-Kissen, die beim Bewegen dämpfend wirken und für eine optimale Luftzirkulation im Schuhinnenraum sorgen.

Diese Eigenschaften ermöglichen ein ideales Fußklima und ein extra weiches Auftreten bei jedem Schritt.

AN INNOVATION YOU CAN FEEL

CLIMOTION® offers a unique blend of softness, flexibility, cushioning and climate regulation, which ensures an incomparable walking experience. Thanks to the combination of the newly developed material and the elastic honeycomb structure with memory effect, the sole adapts ergonomically to the shape of your feet.

Shoes equipped with CLIMOTION® PRO have transparent, distinctive hexagon cushions embedded in the outsole, which have a cushioning effect when moving and ensure optimal air circulation in the shoe interior. These properties provide an ideal foot climate and an extra-soft tread with every step.



UNSERE RESSOURCEN SCHONEN

Ein Großteil unserer Schuhe wird schon jetzt ausschließlich mit grüner erneuerbarer Solarenergie hergestellt.



Alle der mit uns kooperierenden Gerbereien sind mit Klärwerken ausgestattet, um eine bessere und effizientere Wassernutzung zu sichern.



SAVE OUR RESOURCES

Most of our shoes are already produced exclusively with green, renewable solar energy.

All of the tanneries we cooperate with have water treatment plants to ensure better and more efficient water use.



CAPRICE Schuhproduktion GmbH & Co. KG
A member of the Wortmann Group
Blocksbergstr. 158, 66955 Pirmasens, Germany
+49 (0) 63 31 27 33 0
www.capriceshoes.com

CAPRICE B2B:
www.capriceshoes.com/fuer-haendler
www.capriceshoes.com/en/for-retail-partners